

**SYARAT KEMASUKAN PROGRAM AMBILAN ALTERNATIF
SIDANG AKADEMIK 2010/2011.**

SALURAN KEDUA

BIL	CORAK KEMASUKAN	PROGRAM PENGAJIAN	SYARAT AM	SYARAT KHAS
1.	Saluran Kedua	<p>Ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kejuruteraan Awam <p>Ijazah Sarjana Muda Teknologi</p> <ul style="list-style-type: none"> • Teknologi Makanan • Teknologi Bio-Sumber, Kertas dan Penglitup • Teknologi Persekitaran <p>Ijazah Sarjana Muda Perumahan, Bangunan dan Perancangan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Seni Bina • Perancangan Bandar dan Wilayah • Ukur Bahan • Pengurusan Binaan • Rekabentuk Dalaman • Teknologi Bangunan 	<ul style="list-style-type: none"> • Lulus SPM/ SPMV/ setaraf dengan mendapat KEPUJIAN dalam mata pelajaran Bahasa Melayu/ Bahasa Malaysia/ Bahasa Malaysia Julai dan Matematik. • Mengambil dan mendapat sekurang-kurangnya Tahap 1 (Band 1) <i>Malaysian University English Test (MUET)</i> sebelum tempoh pengijazahan. • Calon – calon perlu menduduki dan melepasi <i>Malaysian University Selection Yearly Inventory (Munsyl)</i> 	<ul style="list-style-type: none"> • KEUTAMAAN akan diberikan kepada calon-calon yang mempunyai kelulusan dalam mata pelajaran Sains Tulen atau kelulusan tambahan lain yang bersesuaian. • Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya lima (5) tahun dalam bidang berkaitan. • Lulus peperiksaan kelayakan Universiti yang ditetapkan oleh Universiti. • Lulus temuduga (bagi rancangan pengajian yang berkaitan sahaja).
		<p>Ijazah Sarjana Muda Pendidikan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Pendidikan Khas 	<ul style="list-style-type: none"> • Lulus SPM/ SPMV/ setaraf dengan mendapat KEPUJIAN dalam lima (5) mata pelajaran termasuk Bahasa Melayu/ Bahasa Malaysia/ Bahasa Malaysia Julai. • Mengambil dan mendapat sekurang-kurangnya Tahap 1 (Band 1) <i>Malaysian University English Test (MUET)</i> sebelum tempoh pengijazahan • Calon – calon perlu menduduki dan melepasi <i>Malaysian University Selection Yearly Inventory (Munsyl)</i> 	<ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai Sijil Pendidikan Khas atau Prasekolah yang dikeluarkan oleh USM atau dari institusi-institusi yang diiktiraf dan mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya lima (5) tahun dalam bidang yang berkaitan. • Lulus peperiksaan kelayakan Universiti yang ditetapkan oleh Universiti. • Lulus temuduga.

		<p>Ijazah Sarjana Muda Sains Kesihatan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Audiologi • Patologi Pertuturan 	<ul style="list-style-type: none"> • Lulus SPM/ SPMV/ setaraf dengan mendapat KEPUJIAN dalam mata pelajaran Sains dan Bahasa Melayu/ Bahasa Malaysia/ Bahasa Malaysia Julai. • Mengambil dan mendapat sekurang-kurangnya Tahap 1 (Band 1) <i>Malaysian University English Test (MUET)</i> sebelum tempoh pengijazahan. • Calon – calon perlu menduduki dan melepasi <i>Malaysian University Selection Yearly Inventory (Munsyl)</i> 	<ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai pengalaman kerja sekurang-kurangnya lima (5) tahun sebagai Guru di Sekolah Pendidikan Khas. • Lulus temuduga. • Lulus kursus intensif jangka pendek Pemulihan Pendengaran/ Pertuturan selama 12 minggu di USM. • Tidak cacat penglihatan dan pertuturan. • Kelayakan lain yang diiktiraf oleh Senat Universiti.
--	--	--	--	---